
Z A P I S N I K 

sa 2. sjednice Vijeća roditelja OŠ K. Š. Gjalskoga 

održane 24. listopada 2022. godine u OŠ KSG, Mlinarska ulica 35 

 

Nazočni na sjednici VR: Lili Budiša, predsjednica VR (8a), Danijela Ćurković (1b), Borislava Blašković 

(2a), Jasmina Mikuličić Abdulwahid (2b) Vanja Branica (5a), Iva Savić (5b), Ksenija Vasilevski (6a), 

Irena Jolić Šimović (7a), Ljudevit Kranjc (8b) i Mario Keča, ravnatelj OŠ KŠG. 

Nakon što je utvrđen potreban kvorum za održavanje sjednice, gđa. Budiša otvara sjednicu uz 

napomenu da se momentalno nalazimo malo češće, kako bi riješili tekuća hitna pitanja i kako bi se 

uhodali, inače to neće biti potrebno (obaveza Vijeća je sastati se makar dva puta godišnje), te 

predlaže dnevni red, koji je usvojen kako slijedi: 

1) Prehrana učenika 

2) Status aktivnosti i ponuda za izvannastavne i izvanškolske aktivnosti  

3) Informacija o statusu dopisa VR o produljenom boravku 

4) Razno 

 

 

1) Na upit i inicijativu članova Vijeća roditelja, gđa. Budiša postavlja pitanje ravnatelju da 

obrazloži cijene obroka, zašto dugovanja za iste utječu na dodatnu nabavku određenih 

namirnica, te da se poboljša kvaliteta obroka. Ravnatelj g. Mario Keča informirao je nazočne 

o bitnim elementima vezanim uz prehranu učenika kako slijedi: 

• Financijski izazovi nastaju na mjesečnoj razini za školu zbog određenog broja 

roditelja, koji ne plaćaju redovito račune za prehranu djece u školi. Financijska 

sredstva školi se uplaćuju u ukupnom iznosu iz proračuna Grada, a odnose se na 

subvenciju prehrane i plaće za učitelje/ce u produženom boravku. Škola ima „n“ 

prijavljenih doručaka i „n“ prijavljenih boravaka, sa dijelom koji Grad subvencionira 

iznosi „toliko“, a na roditelje otpada „x“. Grad mjesečno dostavlja određenu svotu 

novca, koja također uključuje plaće učiteljica u produženom boravku, ali umanjeno za 

„x“ koji bi trebali platiti roditelji i onda zbog dugovanja školi fali novaca za plaće. 

Najveći dug kreiraju korisnici produženog boravka, obzirom djeca u produženom 

boravku imaju obavezan obrok. Škola provodi kontinuirano aktivnosti oko naplate 

dugovanja, koje se na žalost kontinuirano ponavljaju iz mjeseca u mjesec. Prvo se 

šalje opomena, pa se zove, međutim neki i dalje ne plaćaju i tako skupe i po par 

tisuća kuna duga, jer ne plaćaju cijelu godinu. U Ugovoru postoji klauzula da se isti 

raskida ukoliko se dva mjeseca ne plate obaveze, međutim škola to nije nikada 

sprovela zbog zaštite pojedinog djeteta i zato što je nezgodno da učiteljice kažu djeci 

da ne smiju uzeti obrok jer roditelj ne plaća. Neki dugovi se nikada nisu uspjeli 

naplatiti. Opomena se uvijek šalje mailom, a nikako da dijete nosi doma u 

papirnatom obliku. Mogla bi se aktivirati ovrha, ali Grad to ne sugerira jer se ne 

isplati zbog dodatnih troškova koji iz tog procesa proizlaze.  

• Gđa. Savić predlaže da se nakon sklopljene Ugovorne obaveze neplatišama dopusti 

maksimalan rok od šest mjeseci za podmirenje obaveza, a ako cijelu godinu ne 



plaćaju, s takvima ne potpisivati Ugovor sljedeće školske godine. Ravnatelj pojašnjava 

da to dovodi do problema produljenog boravka, jer škola svake godine traži 

maksimalan broj odjela boravaka, a ako ima samo tri učenika manje, gubi se pravo na 

pojedine odjele. Ako je učenik prijavljen za produljeni boravak, automatski je i za 

prehranu, ne može jedno bez drugog. 

• Gđa. Vasilevski iznosi informaciju da u nekim razredima učenici koriste prehranu, a 

nisu pretplaćeni na istu. Ravnatelj će s razrednicima dogovoriti način kako bi riješili 

takve situacije, jer oni koji plaćaju prehranu često ostanu bez obroka jer nisu među 

prvima stigli do blagovaonice. 

• Cijena doručka za učenike je 16,50 kn u koju je uključen doručak od 5,00 kn, ručak od 

9,00 kn i užina od 2,50 kn. To je cijena koju plaćaju roditelji, sve ovo košta puno više, 

ali ostatak subvencionira Grad. Gđa. Budiša konstatira da sve prethodno navedeno i 

raspoloživa sredstva, imaju itekako veze s pitanjem kvalitete hrane, te pita možemo li 

ikako popraviti kvalitetu obroka u zadanim nam gabaritima. 

• Doručak i užina nam se pripremaju u školi i na to možemo utjecati, dok na ručak ne 

možemo, jer nam se još uvijek dovozi izvana. Još uvijek traje postupak odobrenja 

dodatne kuharice od strane Ministarstva. 

• Ravnatelj pojašnjava da se oni kao škola već trude implementirati određene zdravije 

namirnice, međutim događaju se situacije da se za doručak serviraju žganci, te sir i 

vrhnje i to se masovno baca. Kuharice kažu da ako postoji samo jedna sjemenka u 

kruhu, djeca ne žele i baca se. Razumije roditelje da bi htjeli jedno, a djeca to ne žele, 

međutim svejedno će se pokušati uvođenjem alternativa.  

• Inicijativa roditelja za uvođenjem zdravih namirnica u obroke naišla je na pozitivan 

odjek od strane ravnatelja. Dogovoreno je slijedeće: 

o Prihvaća se inicijativa uvođenja zdravih namirnica u obroke u okvirima 

postojećeg budžeta škole, te je prihvaćeno da u odboru za prehranu budu 

Gđa. Savić i Gđa. Mikuličić Abdulwahid, koje će pripremiti prijedlog uvođenja 

novih zdravijih namirnica, imajući u vidu postojeće financijske elemente i 

preferenciju djece.  Za pripremu jelovnika koristit će se smjernice HZJZ-a.  

o Projekt zdravije prehrane sadržavao bi i elemente edukacije djece i djelatnika 

škole (g. Keča preuzima inicijativu edukacije) 

o Projekt bi krenuo kao pilot projekt – „Tjedan zdrave prehrane“ u mjesecu, na 

osnovu kojeg bi dobili povratne informacije od strane korisnika/djece 

 

 

2) Ravnatelj i gđa. Budiša informirali su VR o statusu izvannastavnih i izvanškolskih aktivnosti 

kako slijedi: 

• Izvannastavne aktivnosti su aktivnosti koje organizira Škola izvan redovite nastave, 

dok izvanškolske aktivnosti organizira drugi subjekt u prostorima Škole nakon 

službenog završetka nastave i nastave u produženom boravku. 

• Izvannastavne aktivnosti se održavaju nakon službene nastave, a mogu i za vrijeme 

produljenog boravka, kada se završe zadaće, dok se Izvanškolske aktivnosti prema 

smjernicama Gradskog ureda za školstvo i obrazovanje mogu održavati nakon 17.00 

sati, kada službeno završava nastava produljenom boravku. Ovo nije dakle interna 

odluka škole, nego Gradskog ureda, te za detalje oko te odluke i po kojem članku 

nekog pravilnika, obratiti se Gradskom uredu. Škola je maksimalno izišla u susret da 

uskladi obveze učenika i razne rasporede, tako  što je interno pomakla tu granicu na 



15.30, da određene Izvanškolske aktivnosti mogu započeti već tada, ali prije 15.30  

zaista ne može nikako.  

• Standardni proces za izradu plana i programa izvannastavnih i izvanškolskih 

aktivnosti uključuje pripremne aktivnosti koje se inače provode u svibnju i lipnju za 

iduću školsku godinu, kako bi sve bilo odabrano i spremno za prvi dan škole, pa se u 

ovakvom scenariju može štošta birati i prilagoditi potrebama naše škole. Obzirom na 

okolnosti, da nam se škola gradila dvije godine i da je tehnički pregled objekta 

učinjen tri dana prije početka nastave, nismo smjeli provoditi ovakve odabire u 

svibnju, te se cijeli proces pomaknuo na kraj rujna, ujedno zbog čekanja odluke 

Gradskog ureda za obrazovanje o davanju na korištenje dvorane za tjelesni srednjoj 

školi iz Medvedgradske. Zbog svega ovoga je školska godina 2022./2023. specifična i 

pripreme su trajale duže, a ove godine će se pristupiti na vrijeme procesima, kako bi 

sve štimalo za sljedeću školsku godinu. 

• U ovakvim okolnostima ima smisla sprovoditi anketu među roditeljima/učenicima što 

se tiče izvannastavnih aktivnosti, da se vidi broj zainteresiranih, međutim što se tiče 

izvanškolskih baš i ne, jer nemamo što birati, nismo u poziciji. 10-tak privatnih 

subjekata je predalo upite za korištenjem naših prostorija i nakon provedenih 

intervjua je na Školskom odboru hoće li ih prihvatiti ili ne, nema mjesta ovdje za 

vidjeti koliko je učenika zainteresirano ili ne. Ako ne bude dovoljno polaznika, takvi 

subjekti će se povući iz naše škole. Ali za iduću školsku godinu se možemo pripremiti 

nizom aktivnosti da se vidi za što su djeca najviše zainteresirana i da se pozove takve 

subjekte da nam daju svoje ponude. Gđa. Budiša je predložila ravnatelju da odmah 

iza nove godine krene pregovarati sa npr. dvije renomirane škole stranih jezika da 

nam dođu u školu od iduće školske godine sa većom ponudom stranih jezika. 

Ravnatelj je prihvatio prijedlog. 

• Od šest subjekata koji su zatražili satnicu u dvorani za tjelesni, morali smo po 

naputku Gradskog ureda za obrazovanje primiti Medveščak košarku i Medveščak 

odbojku, te naknadnom urgencijom Gradskog ureda čak i Medvešćak rukomet, ali za 

manju satnicu. Zbog manjih uzrasta je Školski odbor uspio ugurati u satnicu Sport 

educa akademiju za male i karate klub, a malim košarkašima Vučići, ujedinjenima s 

udrugom Krešimira Čosića će se izići u susret i primiti ih u dvoranu kada nam se 

oslobodi dio satnice od strane Medvedgradske škole. Svi ostali odabrani subjekti (koji 

nisu ovdje navedeni), će koristiti ostale prostorije škole (učionice,atrij). Prijedlozi 

ugovora s odabranim, navedenim subjektima su potpisani te predani Gradskom 

uredu na odobravanje, dakle nemamo još ništa finalno, da bi se moglo objaviti na 

stranicama škole sa svim detaljima.  

• Popis izvannastavnih aktivnosti sa svim potrebnim informacijama biti će objavljen na 

web-u Škole, dok će informacije o popisu izvanškolskih aktivnosti biti objavljenje 

odmah za one koje možemo (učionice),a za ostale (dvorana, atrij) čim se dovrši 

proces ugovaranja. 

• Ravnatelj je informirao da je prije početka ovog procesa poslao poziv na 7, 8 

glazbenih školi da nam dođu u prostorije naše škole, nije bilo zainteresiranih. Isto 

tako i škole stranih jezika, osim Angle. 

• Ravnatelj pojašnjava da učenici produljenog boravka mogu imati izvanškolske 

aktivnosti nakon 15.30, dok učenici predmetne nastave mogu već nakon 14.00 sati. 

Za sada nema dovoljno zainteresiranih za određene ovakve aktivnosti, pa je više 

uzrasta izmiješano u jednu skupinu (npr. Aha pokusi), dok se stvari ne uhodaju i 

pokaže veći interes. Što se tiče termina izvanškolskih aktivnosti, ne mogu svi na sve i 



uvijek nekome neće odgovarati zadani termini, pogotovo kada se ne mogu mijenjati i 

prilagođavati pojedinim ili skupinama učenika. Ravnatelj će poraditi na boljoj 

informiranosti oko svega putem weba škole. 

 

3) Gđa. Budiša informirala je nazočne o statusu dopisa VR za produženi boravak kako slijedi: 

• Dopis je predan/urudžbiran Gradskom uredu za obrazovanje 

• Gradski ured je već mailom kontaktirao ravnatelja i tražio očitovanje, što je ravnatelj i 

učinio, te potvrdio da su otežani uvjeti nastave produljenog boravka za 2. razrede  

• Na Vijeću je dogovoreno da prije nego Gradski ured donese eventualno ponovno 

negativno rješenje, gđa. Budiša telefonski kontaktira pročelnika Gradskog ureda za 

obrazovanje, kako bi se pružile eventualne dodatne informacije i još jednom apeliralo 

na pozitivno rješenje 

 

4) Pod točkom gđa. Budiša  i ravnatelj g. Keča informirali su nazočne kako slijedi: 

 

• Internet još uvijek nije moguće spojiti u školi zbog tehničkih razloga. Nije do škole, 

niti do ravnatelja, cijeli problem ponovnog uvođenja interneta vodi Gradski ured za 

izgradnju grada, u ime osnivača i vlasnika. Obzirom je izvođač radova (Kamgrad) za 

vrijeme izvođenja građevinskih radova,  tehnički narušio, odnosno skršio postojeću 

strukturu kabela, potreban je dodatan tehnički i građevinski angažman od strane HT-

a prema njihovoj standardnoj proceduri, što uključuje i angažman njihovih partnera 

Ericsson Servisa, koji trebaju izraditi mini projekt i provesti građevinsko – tehničke 

radove (prekopati Mlinarsku ulicu s druge strane ceste od šahta, pa prema novom 

ugibalištu i onda do ulaza u školu),  što sve predstavlja preduvjet za priključak na 

internet. Gđa. Budiša se u suglasnosti s ravnateljem već informirala oko ovog svega s 

Gradskim uredom za izgradnju grada, stručna suradnica ju je informirala oko svih 

detalja i gdje je zapelo, te se dalje već informirala u T-comu što i kako dalje. Angažirat 

će se i pojedini roditelji Vijeća, kako bi pokušali ubrzati proces. Slijedom navedenog 

sve informatičke aktivnosti koje su vezane uz Internet nije moguće provoditi na 

nastavi. 

• Ravnatelj je objasnio da bežični Internet nije moguće uvesti za cijelu školu jer ima 

previše betona i nema signala, te bi trebao ruter za svaku učionicu, a to je 

neisplativo. 

• Informatička oprema – računala su preseljena u školu i mogu se upotrebljavati, ali u 

dijelu koji ne uključuje Internet, dok je nabava doniranih (Kamgrad) novih računala u 

tijeku. 

• Proces zapošljavanja dodatne kuharice za potrebe školske kuhinje je u tijeku 

odobravanja od strane Ministarstva obrazovanja. 

• Raspored i satnica Škole u tjednima je organizirana kroz turnuse A i B radi 

usklađivanja rasporeda i satnica nastavnika, iako smo prešli u jedno smjensku 

nastavu. 

• Ravnatelj pojašnjava da mu nije poznato zašto neke škole imaju šah kroz jutro ili prije 

15.30, pretpostavlja da se radi o školama u turnusima i o učenicima predmetne 

nastave. 



• Ravnatelj se slaže i osigurao je da se zdravstveni pregledi učenika sprovode 

pojedinačno, odnosno da svaki učenik/ca ulazi sam na pregled 

 

 

 

Zapisnik priredile:     Predsjednica Vijeća roditelja: 

Irena Jolić Šimović                                                                     Ljiljana Budiša   

 

Jasmina Abdulwahid 


